
PROTOKOL NTIIU2014
obrad III sesji Rady Miejskiej Ostruesz6w

odbytej w dniu 29 grudnia 2014 roku

Ustawowy stan Rady 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2%).

Nieobecni usprawiedliwieni :

1 . Krzysztof Mazurkiewicz

W obradach uczestricryli zaproszeni go6cie wedfug zalqczonych list obecno6ci.

Rada Miejska minut4ciszyttczcilapamiq6 zmarlego 2l grudnia 2014 roku Wiktora
N.opaty - ozrraczonego medalem ,,ZaZashtgi dla Miasta i Gminy Ostrzesz6w".

Porzadek obrad
l. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2. Przedstawienie porz4dku obrad III sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad III sesji Rady Miejskiej
4.PnylEcie protokolu z II sesji Rady Miejskiej
5. krformacja Przewodniczqcego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie miqdzy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy zrealizacjizadahw poprzednim okresie

milaszczaz wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytarria radnych
8. Zapytania i wnioski przewodniczqcych dzielnic i soltys6w
9. PodjEcie uchwal w sprawie:

a) zmian w budzecie Miasta i Gminy Ostrzesz6w w 2014 roku (nr 7/2014)
b) powolania przedstawicieli do ZgromadzeriaZwiqzltr Gmin Ziemi Ostrzeszowskiej

(nr 212014)
c) delegowania radnych do Spolecznej Komisji Mieszkaniowej (nr 312014)
d) zniany zalqczrnka do uchwaly Nr XVIIV\26/2008 Rady Miejskiej Ostrzesz6w

z dnia29 maja2008 roku w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzqcych
w sklad mieszkaniowego zasobu gminy (nr a/2014)

e) wyrazeniazgody na nabycie nieruchomoSci polozonej we wsi Rogaszyce, gmina
Ostrzesz6w (m 5/2014)

f) uchylenia uchwaly o wyrazeniuzgody na obni2enie kapitalu zakladowego oraz
umorzenia udzial6w w Zakladzie Gospodarki Mieszkaniowej ,,Z.G.M." Sp6lka z o.o.
(nr 612014)

g) zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2015 (nr 8/2014)
10. Sprawy r6ine i informacje
Il. Zakoirczenie

Do p-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej otworzyN
obrady III sesji Rady Miejskiej i stwierdzil,2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2-eo Przedstawienie porzadku obrad III sesii Radv Mieiskiei
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
porz4dek obrad, kt6ry radni otrzymali zzaproszeniem na dzisiejsze obrady.
Zaproponowal o wniesienie do przedstawionego porzqdku obrad w p-kcie 9
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pp-kt g) projektu uchwaly w sprawie zaMrerdzenia Planu Pracy Komisji
Rewizyjnej na rok 2015 (nr 812014).
Rada Miejska jednoglo5nie (20 glos6w ,,zd') przylelazgloszony wniosek.

Do p-ktu 3-eo Wvb6r sekretarza obrad III sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturE radnego Kazimierza
Bacika na sekretarza obrad dzisiejszej sesji. Radny Kazimierz Bacik
wyr azil zgo dgna kandydowani e.

Rada Miejska jednoglo6nie (20 glos6w ,,zt) wybrala radnego Kazimierza
Bacika sekretarzem obrad III sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-go Przviecie protokolu II sesii Rady Mieiskiei
Radna Beata Califska - Sekretarz obrad II sesji Rady Miejskiej
przedstawila wniosek w sprawie przylgciaprotokolu II sesji Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednoglo6nie (20 glos6w ,,2a") przyjQa zgloszony wniosek.
Wnio sek stanowi zalqcznik do protokolu.

Do n-ktu 5-so Informacia Pzewodniczacego Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Radny Edward Skr4rpek - Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil
powy2szqinformacjq.
Informacj a stanowi zalqcznk do protokotu.

Do p-ktu 6-so Informacia Burmistrua Miasta i Gminv z realizacii zadaf
w poprzednim okresie zrvlaszcza z wvkonania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powy2sz4informacjE
lnformacja stanowi zalqcznik do protokolu.

Do p-ktu 7-go Interpelacie i zapytania radnvch
Radny Patryk JEdrowiak odczytal o5wiadczenie7 radnych Komitetu
Wyborczego Wyborc6w o,Razem dla Gmin i Powiatu". - wrEcryl
Przewodniczqcemu Rady Miejskiej - stanowizaNqcznik do protokolu.
Radny Mieczyslaw Mqdry -w zuriqzktt z akcj4Policji dotycz4c4przecho-
dzenaos6b przez jezdniq w miejscach nieoznakolvych dla pieszych, propo-
nuje, aby wiqcej uwagl zvn6ci6 na przejScia dla pieszych, na kt6rych jest
wiqcej wypadk6w ni2 w miejscach nieoznakowanych (aby mieszkancy
wiedzieli, ze Policja te miejsca kontroluje).
Wnosi o udzielenie informacji dotyczqcej:
- os6b bezdomnych w szczeg6lno6ci w zakresie ich iloSci orazudzielanej

ponmocy w okresie zimowym,
- Karty Duzej Rodziny (m.in.ilo56 os6b korzystaj4cych zkarty i ich upraw-

nienia).
Radny Andrzej Og6rkieiwicz zglaszapotrebE ustawienia tablicy informu-
jqcej z nazw4wsi Roj6w na granicy z miejscowo6ci4Olszyn4ul. Zachodnia
Radna Beata Caliriska stwierdza, ze w Ostrzeszowie nie ma dyzur6w noc-
nych aptek. Wnosi o podjqcie dzialafu aby dyi:wy mogly funkcjonowai.
Pnekanrje proSbq mieszkaric6w ul. Przemyslowej o :

- oSwietlenie w/w ulic5 na kt6rej jest bardzo ciemno.
- ograniczenie prEdkoSci (duzy ruch mieszkaric6w, w szczeg6lno5ci mlo-

dzieLy, istniej4cy przystanek autobusowy).
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Radny Marek Czrvordon z$asa problem doty czryy harmonogramu

,rytro odpad6w komunalnych. Rada Miejska uchwalila w Regulaminie

cz,ystos5;i i pora$ku, aby wywfuzt€n co 4tygodnie. Tymczasemw 2014

i 2015 roku wystqpujqc*ery okresy pigciotygodnion/e - firma zyskuje
I cykl wywoan. Wnosi o wyja{nie wAr sprawy.
W r62nych miejscach glniny wy*gprjq ograniczenia pr$kosci. Tak jest

m.in. nawjeidziedo Rojowa gdz,w, wystqpuje ograniczenie prgdko6ci

do 30 l*rlt\cojest norxerrem. Na dalszym odcinku drogi wystgpujqbatdzo
czQsto kolizle.lJwai:a. i:e nre ogranicznua ale rozsqlek kierowc6w jest

przy cTynqwlpadk6w . tvfoie, zanrrax zrnkbut nrprowadzid w samochodach

banerek z napisem -My$lenie nie boli".
Wnosi o uyj#niorie prz5rpadlu Smierci ?l--larfi$ pacjemki, kt6rei nie

udzielono :ulrystarcTlri4p€i pomocy w miejscovrym szpitalu'.
Radna ldariola Kozlowska zgfo$ta pro&, aby Burms itrz wy x4prt do
zarzadcy &ag w 444 o &kafuzdre cMnika w Szklarce Myfln. i Szklarce

Prryg.
Radny Edward Skrz!'pek z$asza 12 by|fr.y czas unrniqcia z*aan ogtmiezn'
nia prpdkoici do 4CIlrlr,lhwwewsi Siedlik6w-

Do nr-ktu t-eo ZaovttnlN i wnioski oncfodnislcvch dziclnic i rroltv$w
Zyg5rruntl-izakowskai - soltlrswsi Koctrloqy wnrcado sprawy budowy
lewoskr6u nadrodnkrajo*ej m I I we wsi Kocl*owy - jest tam nadal

bardza ru@ieeznie.

Ilo o-hu Fgo Podicie uchwdw rorewie:
a; zmien w bldiccie Mieste i Gminv Ostrzcs6rr 2014 roku

1l,r7l2'lll4l
J6zef Buki evticz - Skfuf k przd*awrt prrluty 23zy prqi ekt uchwaly.

Rada Miejska jednoglorinie (20 glosow ,7{) nnd1iala uchwalg.

Uchwala Nt IN 1212014 stanorri zalqczmk do prctokofu .

n)oowotenie nrredgterisicti do Zsondzenii Zsi&hl
Ostrzeszowskiei (nr 2fr1014)
Wlodzimierz Pielnrczyk - Sekretarz przrcistawrt proiekt uchwaly.

P rajeh zag* porff w tue zaopint+w any przsz, stale Komi sj e Rady

Miejskiej pad obr:ady *stl
Rada Miejska jedno$ofnie (20 glosow .za'') podiela uchwalg.

Uchwala Nr lllilJi}Ol4 *arcwi zdqczntkdo protokolu-

91 del:glswe*ts ls,daseb. ds Sgg/gff3jsei FlesisiiuielJzh.sg,iawei
hr 3l20l4l
W lo dzimierz ?iekarczyk - Sekr aarz grzedrxawil proj ekt uchw aly .

Projeh zos.ri.pnozyryvrnie zaopini+wany pruF-z staie Komisje B.adi'

Miejskiej pod obrady sesji.
F.adal4ideka ied*ogi*6t're {28 *asosr '-za"i podigta ustrwale'

Uchwala Nr lllil4i7CIt4 stanowi z*lqcznrkdo protokoltt.
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d) zmienv zdemike do uchwelv NrXVI[/12.6/2fift Redv Mieiskiei

Ogfiz€sz6w z dnh 29 maie 2(XlE rcku w rorawic zasad nrvnaimowania
Iokali wchodzacvch w rlrhd mierzkanioweqo zarobu sminv
hr 4l20l4l
Mariusz Witek - Burmisttz przedstawil powy2szy projekt uchwaly.
ProjeLt znl*d pozrytywnie zaopiniowany przez stde Komisje Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloinie Q0 glosow ,7d') Wdjela uchwalg.
Uchwala Nr IIIJ | 5 120 I 4 $anowi zz,t4czlluk do protokolu.

e) wvreienie zeodv u nrbvcic nhruchomoici poloionei we wsi
Rogasrryca smine (hrzcrzftr (nr 5/20141
Pawel U3cinowicz - Zastggra Burmi strza przdsJauril povry 2W projekt
uchwaly.
Proj ekt zo$d WTyrrynne zaopiniow any przez stale Komi sj e Rady
Miejskiej pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogtotSnie (20 glosow Jfl podjela uchwalg.
Uchwala Nr11111612014 stanowi zdrryzrrnk do protokolu.

f) uchvlcnie uchwalv o rvrricniu zgody na obniicnie kroitalu
zalrhdoweqo omz umozcnia udzisl6w w Zakladzie Gogoodarki
lMiggzhrmiovei ..T-G.ttf-n Sodl[rtz o.o. hr 6t20l4l
Mariusz Wit€k - Burmisttz przAxawdpowyzsry projekt uchwaty.
Projekt msdprlzyrynrezaopnrwwany Fzez stde Komisje Rady
Miejskiei pod obrady serji.
Rada Miejska jednoglofnie (20 glosow ,,2{) podj$auchwalq.
Uclnrala Nr IN 17 f20 I 4 stanowi z.dryznrk do protokofu .

g) zetwierdzenie Plrnu Precv Komirii Rcryizvinci ne rok 2015
hr 8DAl4l
RadnyKazimierzlwkievicz-Przenrudnicz4cyKomisiiRewizyine j
przedstawil pwtyinzy projekt vdwaly.
Rada Mejska jodnqgto*ie QA gfusow -zn') podj$a uchwalg.
Uchrnvda Nr IIUIS/2014 stamwi arya* do protokolu.

Do o-ktu lO-eo Sorewy n6irc i informrcic
Lech Janicki - Staroca Osrzeszowski wyjasnit:
- sprawy oznakowani a drbg prze$auimy Powiatowej Komisj i zajmujqc,ej

si€ oznakowani ern drbg na terqile powiatu,
- dyary pelni Afl*a )agilellor&afl,
- w sprawie Smierci pcjentlr,r sqitalaczyfiroficr podjela Prokuratura.
RadnyMarcin Switofi z,apyarye czy s4wriroski w sprawie rozbudowy
szpitala.
Staroga odpowiedzial:
- decyzje w sprawie sqitalabgda@jge w miesi4pu styczniu 2015 roku,
- przymi.azamy sig do gruntonmych zmian w s4pitalu.
Sabina Swiniarska - KierovmikOddzidu EKO-Region w Ostrzeszowie
wyjasmld':
- wywbznieozy*oflci odbywa sig zgdrue z Rqgulaminem,
- je*liw dzrehroboczywypadafwigto - nieczrysto6ci wywo2one s4
w sobdp,
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- posesje w]?osaiorc b$4w ieszcznieden pojemnik w zimie na popiol,
a w lecie odpady zielone (pojemnik zielony lub brqpowy),

- pojemnik @zie dostarczany zapotwierdz,eniem odbioru,
- w Ostrzeszowie nie maRqgionatnqi In*alacji Pr?$narzanra Odpadow
Komunalnych odpady musimy do$'arczait & Kgpm.

Radny KazimiqzBacik stwierdza, in o P/o jex Wrsncena odbioru
odpad6w komunalnych.Czy to jest cena monopolistyczna.
Sabina Swiniarska podkreilila, i:e ne ma blizej RIPOK-u i dlatego musi-
my wywozid do KEpna.
Ierzy Kupaj - Za*ryaKomerdanta Komedy Powiatowej Policji wyja5nil,
2e3 plicjant6wl*6rzy urystawiali rn'nafiary zaprzai1ae nie po pasach

b&z\e ukaranyclg a odwotania z\o?nne do SAdu bgdq rvycofane.
Radny Mieczyslaw tt{adry propornrje, aby policjanci pol<arywali sigprzy
pr zelficiach dla pieszy ch.
Cn?r,gprz Rycerski - D5nrektor tvtiejsko-Gminnego O6rodka Pomocy Spo-
l*nry poinfonnowaf 2e7 oxiln. bez&mnych umie&ili3my w O$rodku
dla bezdomnych - koszt ok. 20 tys. zL 4 osoby nie vryrazily zgody rnu-
mieszczenie w O5rodku.
Poinformowal o karcie duircj rodrzltna - jest to nowo6d.
Przewodniczqsy Rady Miqiskiej WaSn{ znto j8 jego zugestia w spra-
wie koalicja w Radzie It'fiejskiej.
Kolejna sesja Rady Miejskiej oeedzie sig w dniu 22 stycnia20l5 roku,
lnaktbrel tematemgl6wnym @zieuchwalenie budzetu Miasta i Gminy
m20l5 rok.

Do p-ktu ll-so Zrkofczenb
przrnrcdrndrc;zryy lrrrdko @smourd pzfiiegobrad sesji, podzigkowal
wszystkim zaudail w obradach.i zarnfr;rrt obrady m sesii Rady Miejs-
skiej VII kadencji.

Radni sHadali sobie 2yczenia DoworoGzo€ przy lampoe szampana.

Rada podjgla 7 uclrq/d.
Radarozpz4taobrady o godzinie 1099, a zakohczylao godzinie 11e.

obrad III

mgr int.

Protokolowala

}-N SIPEKT}QR
rfr ul!J..4

Sttfdala Budkieultcz
I


